
 

Classified: General Business 

Bestyrelsesmøde 14.08.2024 

Deltagere: Søren, Jesper, Signe, Michelle, Allan, Jesper L 

 

 

1) Godkendelse af referat fra 4.4  

Godkendt. 

 

2) Evaluering af FS24 

Fodboldskolen gik generelt godt. 

96 deltagere og 38 på vententeliste. 

Henrik er god som skoleleder, men han trækker ikke mange trænere til i forhold til behovet. 

Der var en episode med en forældre fra VG, som der er aftalt opfølgning på. Det foregår i 
samarbejde med det pågældende hold. 

Banerne blev klargjort i samme uge som fodboldskolen blev afholdt. 

 

3) Kommende aktiviteter 

 Brøndby intro – torsdag d 15/8. Søren står for intro 

 HBD 24/8 – Søren har sørget for indkøb.  

Fremadrettet afholdes hjemmebanedag i foråret. Herved kan vi lave et større arrangement og 
bedre tid til planlægning. Skiftevis i Viby og Gadstrup. I 2025 bliver det i Viby og herefter på 
skift. 

 Høstfest  

 Pigeraketten  

 SFO – 1 tirsdag i september er i gang. 

 Indmelding af træningstider Vinter – klar i starten af september. 

Hoved-kroppen-DBU afvikles i Ramsøhallen 30/8 
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4) Til beslutning 

 Højrentekonto - 2.5 mio. til rente 2,6%. Sikre et bedre afkast uden at det er spekulation. 
Midlerne bindes i 12 måneder.  Godkendt 

 

5) Til info 

Rep. skur fortsat i gang - laves færdigt august/sep.  

Fliser - mangler felter - forventes inden efterårsferien i Gadstrup 

50 klap-borde indkøbt i VIF regi. Betalt ift. fordelingsnøgle. Letter arbejde ved høstfest 
markant. 

 

6) Bordet rundt 

Nyt fra Ungdom 

Ønske fra de yngste om at man fik en t-shirt i velkomst. VG tager denne udgift. 

SportDirect, vil gerne sponsorere spillertøj som han har i overskud – Søren tager kontakten. 

Juleafslutning er i gang med at blive planlagt i ungdomsudvalget. 

SU holdet er stoppet, men det er umiddelbart ikke gået ud over resten af holdet.  

 

Børneklub. 

Det er aftalt med Peter (BUT) at han fokuserer på at skabe gode relationer med trænerne, og 
kigger på træningsafvikling. 

VG Fodbold er blevet re-certificiceret DBU Børneklub. 

 

Nyt fra Senior 

Der kigges på pavilloner eller lign til omklædning. Nogle af senior midlerne vil gå til det. 

Søren tjekker op på om senior har anskaffet sig sort spillertøj. 

Der søges efter træner til 2. Holdet. 

Der er lavet et 3. Hold i serie6. Der er 20-30 tilmeldt holdet. 

Senior pigehold er startet op med 8-mands 
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Nyt fra Oldies 

REOS, det bliver problematisk for de andre klubber at stille hold. 

 

Nyt fra Pigeafdeling 

 

Udestående fra sidste møde 

Resultatet af medlemsundersøgelse er kommet. Søren deler resultatet. 

Det blev aftalt at vi skal mødes søndag d 6. Oktober 2024 kl 11.00 i Vibyhallen, hvor 
opgavefordeling, årshjul mm gennemgås. 

 

14.08.24/JFF 


